
 

 

 
Interpellation angående sommarlunch för 
skolbarn 

 
 

 
 

Hur säkerställer vi att inga barn går hungriga i sommar? 
 
Vi känner till att det finns barn i Gävle Kommun som endast äter ett lagat 
mål mat om dagen – skollunchen. Dessa barn riskerar att fara illa under 
längre skolledigheter, som sommarlov. 
 
Med tanke på den fortsatt höga inflationen, högre matpriser och de ökade 
levnadskostnaderna lär behovet i år vara större än någonsin. På tre år har 
matpriserna stigit med 25 %, något som gör avtryck i många människors 
vardag. 
 
I Gävle delar Matakuten ut matkassar till människor som behöver ett 
tillskott av livsmedel, och efterfrågan på deras stödinsatser är konstant 
hög. Bland dem som får ta del av matkassarna finns många barnfamiljer.  
 
Jag vill fråga ordförandena i berörda nämnder:  
 
1. Finns det någon samverkan mellan skola och socialtjänst för att 
säkerställa att inga barn i vår kommun går hungriga under sommaren och 
övriga lov?  
 
2. Hur samverkar verksamheterna med t.ex Matakuten och andra instanser 
och organisationer för att inhämta kunskap och skapa långsiktigt hållbara 
lösningar?  
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